
Erhvervsudvalget

Til: Økonomi- og erhvervsministeren

Dato: 30. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 39
Hvad er begrundelsen for, at man i forbindelse med finansloven for 2011 går
ind og regulere på optag til søfartsuddannelserne?
Besparelser er et legitimt ærinde, men at at regulere på institutionernes optag
af elever/studerende på søfartsuddannelserne er en aftale der dækker bredere
end årets finanslov og tendere forligsbrud, idet der sidste gang, sagen blev for-
handlet, var en bred aftale i Folketinget om søfartsuddannelserne.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Niels Sindal (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 7. december 2010.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Niels.Sindal@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Helge Sander
formand
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